
 
 

Skolebestyrelsesmøde d. 12.12.24, kl.17.00-20.30,  

Afd. Gudme 
 

Vi har sidste møde inden juleferien. Derfor vil der være lidt ekstra mad. Mødet er 

forlænget en time.  

Til stede:  

Afbud: Søren kommer først kl.18.00 på grund af ekstra møde på Skårup Skole. 

Mødeleder: Stine 

30 sekunders stand up, hvor vi hver især fortæller vores bedste historie fra skole/SFO 

siden sidste møde.  

Sanne styrer os 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min)   

Dagsorden godkendt. 

Skolebestyrelsen ønsker at fremmødet og afbud fremgår af referaterne. 

Mødeleder/overholdelse af dagsorden: Godt at mødeleder skifter. Vigtigt at tiden 

overholdes, ellers skal punktet dagsordensættes til næste møde, eller der er andre 

punkter der må udgå. 

2. Evaluering af at indlede møderne med stand up (15 min) 

Vi har nu afprøvet at indlede møderne i skolebestyrelsen med små gode oplevelser, 

fortællinger fra hverdagen. Hvordan opleves det? Skal vi fortsætte? Skal vi gøre noget 

andet? Justere? V. Sanne 

Vi fortsætter med indslaget frem til sommer, hvor det evalueres igen. 

 

3. Status på indsatser i skolebestyrelsen (15 min) 

Skolebestyrelsen har bla. igennem længere tid haft fokus på styrkelse af fællesskaber 

på Stokkebækskolen. Det spiller meget fint sammen med ledelse og medarbejderes 

arbejde på selvsamme og med Svendborg Kommunes børne og unge politik. Skal der 

nye indsatser til? Skal der arbejdes på nye måder? V. Betina 

Skolebestyrelsen undersøger muligheden for kurser/supplement fra skole og forældre. 

Nanna medbringer forslag på næste møde 

 

4. Elevrådets punkt (10 min) 

Elevrådet præsenterer, hvilket arbejde, som de har fokus på i øjeblikket. V. Mathias og 

Frederikke 

Elevrådet har et forslag til filmfredag. 

Efter jul vil der blive sat fokus på dukseordning og gode timer ved vikardækning. 



 
 

Pause 10 minutter 

 

 

5. Outdoorlinjen (20 min) 

Inden længe er der igen optag til outdoorlinjen. Søren har haft møde med 

outdoorlinjens lærere. Der er infomøde d. 15.1.25, hvor mulige kommende elever og 

deres forældre kan besøge outdoorlinjen afprøve forskellige aktiviteter og møde 

medarbejdere og ledelse fra skolen. 

Der er brug for en yderligere strategisk drøftelse. V. Søren 

 

Ref: 

 

Outdoorlinjen blev drøftet. Der er nedsat en arbejdsgruppe med Betina og Martin 

Efter ansøgningsfristen tages punktet op igen på februar mødet 

 

 

6. Bus (15 min) 

Vi har haft busafgange på dagsordenen flere gange i løbet af efteråret. Er der mere, der 

kan gøres? V. Betina og Søren 

Ref: Der nedsættes en arbejdsgruppe bestående af Betina og Martin 

 

7. Orientering bordet rundt (10 min) 

Personaleorientering v. Søren 

Nanna: Der har været årsmøde for Skole & Forældre. Det var et meget inspirerende 

møde med bla. work shops omkring udarbejdelse af principper. Der var eksempler fra 

flere kommuner, der deltager i frikommune forsøg. 

 

 

8. Evt. & kommende punkter (5 min) 

Nanna og Søren har aftalt at udskyde punktet til mødet i januar måned med de 7 

anbefalinger fra Social og Boligstyrelsen vedr. ADHD og autisme. Temaerne drøftes i 

ledelsesteamet og Nanna søger inspiration til arbejdet hos Skole og Forældre. 

https://www.sbst.dk/Media/638368873489818775/Anbefalinger%20ADHD%20Autisme

_HT.pdf 

Princip for skærme og IT 

Børne og Ungepolitikken 

Har skolebestyrelsen punkter til Lokalrådsmødet 

Revidering af antimobbestrategi 

Dagsorden udarbejdet af Betina, Sanne, Ole og Søren 

https://www.sbst.dk/Media/638368873489818775/Anbefalinger%20ADHD%20Autisme_HT.pdf
https://www.sbst.dk/Media/638368873489818775/Anbefalinger%20ADHD%20Autisme_HT.pdf


 
 
  


